
     
Verslag vergadering 7 april 2023 

   
 
 
 
 

 Aanwezig: Josch, René, André, Karel, Wim, Walter, Jürgen, Frank, Chris S,  
Verontschuldigd: Roger VH 
Voorzitter: Chris 
Verslag: Roger 

Enkele maanden geleden had onze voorzitter een initiatief gelanceerd: zoals vele andere 
verenigingen kampt ook Andromeda met het probleem om nieuwe leden aan te trekken. 
Door een interessante spreker uit te nodigen konden we twee vliegen in een klap slaan: een 
boeiende vergadering én geïnteresseerden van buitenaf aantrekken. 

Als gastspreker werd gedacht aan Claude Doom, doctor in de astrofysica, die al bekend was 
van onder andere de artikels die hij in Heelal gepubliceerd heeft. Hij had net een nieuw boek 
uit: Nucleosynthese – Het ontstaan van de elementen in het Heelal. En hij was bereid 
hierover een uiteenzetting te komen geven. 

Dan werd een campagne opgezet om een breder publiek te bereiken. Aan de hand van een 
adressenlijst van VVS-leden en ex-leden werden een veertigtal mensen uit omliggende 
gemeenten aangeschreven en uitgenodigd voor dit gebeuren.  

Op de avond zelf zou het boek van Claude Doom te koop worden aangeboden alsook onze 
eigen sterrenkundige verkoopitems. 
De bar zou bemand worden om de deelnemers toe te laten nog wat na te praten bij een 
drankje en zodoende ook wat geld in de kassa te krijgen. 

Deze vrijdag was het dan zover. De spreker was er klaar voor en de opgedaagde 
geïnteresseerden ook. Een vlugge telling in het auditorium leverde zo’n vijftig deelnemers 
op. Vrij behoorlijk. 

Claude Doom gaf ons een inkijk in de processen die zich afspelen in het inwendige van 
sterren en in de loop van het verhaal werd duidelijk wat het betekent wanneer gezegd wordt 
dat wij gemaakt zijn van sterrenstof. Niet dat het altijd heel eenvoudig was voor diegenen 
met een eerder beperkte kennis van wetenschap en sterrenkunde, maar wie zich vanuit zijn 
of haar schoolgaande jeugd nog wat herinnerde van de tabel van Mendelejev, kon de grote 
lijnen toch bevatten. 

Kortom, het was een geslaagde avond, dankzij een boeiende spreker die ook uitvoerig inging 
op de vragen vanuit het publiek. Of dit ook geleid heeft tot een hoger ledenaantal valt af te 
wachten. Maar uit de geanimeerde gesprekken achteraf aan de toog bleek toch dat er ook 
buiten Andromeda veel interesse bestaat voor de kosmos. 

De volgende vergadering vindt plaats op vrijdag 5 mei om 20:30u in het Ecocentrum in Mol 


